
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Klostermarken  

Møde afholdt ved 
 
Næste møde  

Henrik Abel - Krabbes Alle 7 - onsdag d. 02.09.2015 kl. 19:30 
 
Peter – Stages Alle 20 - onsdag d. 02.12.2015 kl. 19:30 
 

Dagsorden: 
1. Opsamling fra sidste 

bestyrelsesmøde 

Legepladsdag/arbejdsdag - Vi er alle i bestyrelsen tilfredse 
med afholdelsen af dagen og mener ikke der er noget i 
opsætningen der bør ændres. Etablering af hegn ved 
nordligste bro gemmes til næste år - alternativt etableres af 
Henrik Abel og Peter Rasmussen. Tag på grill-hytte males af 
Peter Rasmussen og Thomas.  
Vi mener der er blevet fulgt tilstrækkeligt op på 
legepladsrapporten.  
 
Sankthans - Vi er meget tilfredse med fremmødet. Der var 
flere forslag til at forbedre sangoplevelsen - uden nogen 
endelig konklusion.   
 
Asfaltrenovering - Peter Dahl kontakter Esbjerg Kommune 
med henblik på at få lavet en asfaltplan. Hvis det ikke er 
noget kommunen kan byde ind på overtager Sara opgaven. 
Asfaltplan skal laves for at vurdere om hensættelser til asfalt 
er ok og om kontingent bør ændres. 

2. JRJ Samarbejde - JRJ imponerer ikke men standarden er højnet 
en smule på det seneste. Vi er obs på standarden og 
indkalder til møde, hvis standarden ikke opretholdes, til en 
forventningsafstemning omkring vedligeholdelsen næste år. 

3. Vedtægtsændring til 
generalforsamling 
 

Sara udarbejder ændringsforslag til vedtægtsændringer til 
fremlæggelse på næste bestyrelsesmøde (mht. udsendelse af 
referat  - email, facebook, hjemmeside og vores opdeling i 
A/B kontingent). Retningslinjer gennemlæses af alle indtil 
næste møde og evt. brugbart materiale udplukkes til brug for 
mulig supplering af vedtægter. 
Sara sørger for at rettelser fra gennemgang af vores 
hjemmeside indarbejdes af Brian. 

4. Planlægning af nye 
bestyrelsesmøder 

Følgende onsdage kl. 19:30 
Peter Dahl - Stages Alle 20 - 02.12.2015 
Mette Thomsen - Krabbes Alle 20 - 17.02.2016 

5. Evt. Henvendelse fra Esbjerg Forsyningen vedr. ønske om 
asfaltering af plads med pumpestation og transformerstation 
ved Tornums Alle behandles af Gitte og Henrik efter en 
nærmere besigtigelse.  
Mette forsøger at finde ud af om vi har en e-boks (eller skal 
have en? - pga. rykker på regning vi aldrig har modtaget) 

  
  
 


